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Porządek obrad: załącznik nr 1 do protokołu 

 

1. Otwarcie sesji i powitanie. 

2. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 

3. Uhonorowanie Pani Jadwigi Pichurskiej honorowego członka Gminnej Rady Działalności  

    Pożytku Publicznego. 

4. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LXV, LXVI, LXVII i LXVIII sesji Rady Miejskiej. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie  

    międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1)  zmian budżetu gminy Świebodzice na 2022 r., 

2)  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Świebodzice na lata 2022-2027, 

3)  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

4)  zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe  

     warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, za  

     wyróżniającą się pracę, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektóre składniki  

     wynagrodzenia, 

5)  ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu w Gminie Świebodzice na rok szkolny  

    2022/2023, 

6)  opinii o celowości wniesienia oraz wyceny wkładu niepieniężnego (aportu) do Spółki ZGK  

     Świebodzice Sp. z o.o. z siedzibą w Świebodzicach, 

7) opinii o celowości wniesienia oraz wyceny wkładu niepieniężnego (aportu) do Spółki Zakład  

    Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w Świebodzicach, 

8) wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą  

    Świebodzice a Gminami tworzącymi Zintegrowane Inwestycje terytorialne Aglomeracji      

    Wałbrzyskiej, wydzielenia na ten cel odpowiedniego majątku oraz opracowania dokumentu  

    strategicznego integrowanych Inwestycji Terytorialnych Aglomeracji Wałbrzyskiej na lata  

    2021-2027, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami  

    komunalnymi i ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności, 

10) powierzenia spółce komunalnej „ZGK Świebodzice” Spółka z o.o. zadań własnych Gminy  

     Świebodzice, 

11) Rocznego Programu Współpracy Gminy Świebodzice z Organizacjami Pozarządowymi      

     oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023, 

12) udzielenia pełnomocnictwa do reprezentacji Rady Miejskiej w Świebodzicach przed  

      sądami administracyjnymi w sprawie skargi Wojewody dolnośląskiego na Uchwałę nr  

      LXI/349/2022 Rady Miejskiej w Świebodzicach. 
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10.   Informacje dla radnych. 

11.  Zakończenie obrad. 

 

Termin posiedzenia: 30 listopada 2022 r.  

Godzina rozpoczęcia: 16:00 

Godzina zakończenia: 20:20 

Miejsce obrad: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Świebodzicach ul. Rynek 1 

 

1. Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra  otworzyła sesję, powitała radnych Rady 

Miejskiej, Burmistrza Miasta, Zastępcę Burmistrza Miasta, Skarbnika Miejskiego, Radcę 

Prawnego, pracowników Urzędu i podległych jednostek oraz mieszkańców miasta.   

 

2. Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra stwierdziła prawomocność obrad sesji.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

3. Burmistrz Miasta Paweł Ozga dokonał uhonorowania Pani Jadwigi Pichurskiej 

honorowego członka Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego za zasługi na rzecz 

tej organizacji wręczając okolicznościowy grawer oraz kwiaty. 

 

Ogłoszono 5 minutową przerwę w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

4. Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zapytała czy są wnioski o zmianę 

porządku obrad.  

 

Rady Sebastian Biały zwrócił się do Przewodniczącej Rady Miejskiej o wyjaśnienie, dlaczego 

zwołane zostały dwie sesje jedna po drugiej z takim samym projektem uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra wyjaśniła, iż w tej sprawie pracownice Biura 

Rady kontratakowały się z jednym z wnioskodawców drugiej sesji i otrzymały informację, że 

sesja ma być zwołana zgodnie z wnioskiem. Dodała, że wniosek Burmistrza Miasta o zwołanie 

sesji był złożony jako pierwszy. 

 

Na obrady przybył radny Krystian Wołoszyn. 

 

Radny Łukasz Kwadrans zgłosił wniosek, aby w pkt. 8 wprowadzić dyskusję w sprawie 

budowy „Zakładu produkcji biometanu z zespołem kogeneracyjnym i węzłem produkcji 

nawozów przy ul. Lotniczej w Świebodzicach”, a w pkt. 9 dyskusję nad budżetem Gminy na 

2023 r.   

 

Burmistrz Miasta Paweł Ozga wyraził zgodę. 

 

Mecenas Jerzy Świteńki poinformował, że powinno się odbyć głosowanie nad zmianą 

porządku obrad i, że punkty te winny być wprowadzone przed rozpatrzeniem projektów 

uchwał. 
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Poddano pod głosowanie zmianę porządku obrad. 

Wynik głosowania: 

14 głosów – „za” 

4 głosy – przeciw 

1 głos – wstrzymujący – załącznik nr 3 do protokołu. 

  

5. Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zapytała czy są uwagi do protokołu z LXV, 

LXVI, LXVII  i LXVIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Radny Łukasz Kwadrans zgłosił, że w protokole z LXV napisano Łukasz Czekaj,  winno być 

Łukasz Kwadrans i, że we wszystkich protokołach należy stawiać znak zapytania po pytaniach. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra poinformowała, że protokoły zostaną 

poprawione i przedłożone na kolejną sesję. 

 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w dniu 11 listopada br. uczestniczyła we 

mszy św. i złożyła kwiaty pod pomnikiem Marszałka Józefa Piłsudskiego, wysłała życzenia z 

okazji Dnia Pracownika Socjalnego i życzenia z okazji 10-lecia Środowiskowego Domu 

Samopomocy. 

 

Ogłoszono 5 minutową przerwę techniczną. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

W okresie od 24 października 2022 r. do 21 listopada 2022 r. Burmistrz Miasta uczestniczył w 

następujących spotkaniach: 

W dniu 25.10.2022 r. – brał udział w uroczystości pasowania na ucznia w Szkole Podstawowej  

                                      nr 1. 

W dniu 26.10.2022 r. – brał udział w spotkaniu w sprawie rekultywacji wysypiska śmieci. 

W dniu 26.10.2022 r. – brał udział w spotkaniu z Wójtem Dobromierza i Starych Bogaczowic  

                                      w sprawie dystrybucji węgla dla mieszkańców. 

W dniu 27.10.2022 r. – brał udział w podpisaniu umowy z „Wit-Bruk” wykonawcą ul. Bocznej. 

W dniu 28.10.2022 r. – brał udział w uroczystym odbiorze obwodnicy Wałbrzycha. 

W dniu 28.10.2022 r. – brał udział w otwarciu balu dla dzieci z okazji Halloween w MDK. 

W dniu 02.11.2022 r. – brał udział w uroczystości odbioru samochodów niskoemisyjnych na  

                                      terenie OSiR z udziałem zaproszonych gości – Ministrem Ireneuszem  

                                     Zyską, Prezydentem Wałbrzycha Romanem Szełemejem oraz mediów.   

W dniu 07.11.2022 r. – brał udział w spotkaniu z Dyrektorem OPS oraz pracownikami Urzędu  

                                      w temacie zapewnienia opału dla mieszkańców Świebodzic na okres  

                                      grzewczy.  
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W dniu 07.11.2022 r. – brał udział w spotkaniu z Komendantem Policji, Straży Miejskiej,  

                                      Prezes ZGK oraz Panem Zbigniewem Gucwą ws. organizacji                    

                                      Świebodzickiego Pikniku Biegowego” na 5 i 10 km. 

W dniu 08.11.2022 r. – brał udział we wręczaniu pucharów zwycięzcom turnieju „Pin-Ponga”  

                                     w Klubie Seniora. 

W dniu 11.11.2022 r. – brał udział w uroczystej mszy św. w Parafii pw. Św. Mikołaja z okazji  

                                     103 Rocznicy Odzyskania Niepodległości i złożenie kwiatów przed  

                                      tablicą upamiętniającą Marszałka J. Piłsudskiego 

W dniu 14.11.2022 r. – brał udział w spotkaniu z Komendantem Policji, Straży Miejskiej,  

                                      Prezes ZGK oraz Panem Zbigniewem Gucwą ws. organizacji                    

                                      Świebodzickiego Pikniku Biegowego” na 5 i 10 km. 

W dniu 14.11.2022 r. – brał udział w spektaklu organizowanym przez uczniów SP nr 1 z okazji  

                                     „Dnia Postaci z Bajek”. 

W dniu 17.11.2022 r. – brał udział w odbiorze i oddaniu do użytku pomieszczeń w Zespole  

                                      Szkół.  

W dniu 18.11.2022 r. –  brał udział w uroczystym spotkaniu z pracownikami OPS z okazji   

                                       „Dnia Pracownika Socjalnego”. 

W dniu 18.11.2022 r. – brał udział w uroczystości 30-lecia Przychodni Specjalistycznej państwa  

                                      Śliwa. 

W dniu 20.11.2022 r. – brał udział w II Świebodzickim Pikniku Biegowym na 5 i 10 km. 

W dniu 21.11.2022 r. – brał udział w spotkaniu wójtów, burmistrzów w Urzędzie Wojewódzkim  

                                      w sprawie dystrybucji węgla. 

W dniu 21.11.2022 r. – brał udział w wernisażu „Gdzie kwitną Kwiaty” organizowanym przez  

                                      Miejski Klub Seniora. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra zwróciła się do radnych z prośbą, aby  

interpelacje, zapytania i wnioski zgłaszali po dyskusji w sprawie biometanowni i budżetu na 

2023 r. 

 

8. Dyskusja sprawie budowy „zakładu produkcji biometanu z zespołem kogeneracyjnym 

i węzłem produkcji nawozów przy ul. Lotniczej w Świebodzicach”.   

 

W dyskusji głos zabierali radni: Sławomir Łukawski, Bogdan Kożuchowicz, Tomasz Czekaj, 

Sebastian Biały, Łukasz Kwadrans, Adam Tobiasz.  

 

Odpowiedzi na zadawane przez radnych pytania udzielał: Burmistrz Miasta, Zastępca 

Burmistrza Miasta, Kierownik Wydz. GNZ.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Halina Mądra opuściła obrady. 

Obrady przejął Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj. 

 

Ogłoszono 5 minutową przerwę w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj poinformował, że głos w dyskusji 



P  R O T O K Ó  Ł  nr  LXIX/2022 
z sesji Rady Miejskiej w Świebodzicach z dnia 30 listopada 2022 r. kadencji 2018 - 2023 

 

 

6/14 

 

chciał zabrać mieszkaniec miasta Pan Wojciech Gajewski. 

 

Zgodnie z § 38 pkt. 9 Statutu Gminy Świebodzice Przewodniczący obrad może udzielić głosu 

osobie nie będącej radnym po uzyskaniu zgody rady. 

15 radnych głosowało za udzieleniem głosu – załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pan Wojciech Gajewski zabrał głos w sprawie budowy biometanowni  oraz wyraził sprzeciw 

w powstaniu takiej inwestycji na terenie gminy Świebodzice poparty głosami mieszkańców. 

 

9. Dyskusja nad budżetem gminy na 2023 rok. 

 

W dyskusji nad budżetem gminy na 2023 rok głos zabierali radni: Bogdan Kożuchowicz, 

Łukasz Kwadrans, Sebastian Biały. 

 

Odpowiedzi na pytania radnych udzielał Burmistrz Miasta Paweł Ozga. 

 

10. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radny Sebastian Biały złożył interpelacje w następujących sprawach: 

1. Udostępnić protokoły odbioru prac na terenie Parku Osiedlowego i Parku przy ul. 

Jeleniogórskiej. 

2. W jaki sposób drewno pochodzące z wycinki lasu w okolicy świebodzickiego lotniska 

jest zabezpieczone i czy gmina zamierza zagospodarować to drewno, w jaki sposób i 

kiedy? 

3. Podać dane statystyczne na temat zatrudnienia w Urzędzie i Spółkach, których 

właścicielem jest gmina. 

 

Następnie radny poinformował, że otrzymał według Niego niekompletne odpowiedzi na 

wcześniejsze interpelacje w sprawie kryterium jakie były zastosowane przy umorzeniach 

podatku od nieruchomości oraz zamiarach Burmistrza co do firmy ochraniającej budynek 

Domu Złotego Wieku. 

 

Radny Jan Klepiec zgłosił w imieniu mieszkańców o zadaszenie muszli koncertowej w Parku 

Miejskim. 

 

Radny Zdzisław Pantal zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza, czy jest możliwość zakupu 

przez gminę telewizora dla rodziny z Ukrainy. 

 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

1. Uchwała Nr LXIX/372/2022 w sprawie zmian budżetu gminy Świebodzice na 2022 r. 

 

Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska – Zatorska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj otworzył dyskusję i poprosił o 
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zgłaszanie uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Przestrzennego Sebastian Biały 

poinformował, że Komisja nie wypracowała stanowiska. 

 

Radny Łukasz Kwadrans zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza czy znajdą się w 

tegorocznym budżecie środki  w kwocie 20 tyś zł na rozpoczęcie procedury zmiany w planie 

zagospodarowania przestrzennego na ul. Strzegomskiej, aby tym samym  uniemożliwić 

budowę biometanowni. 

 

Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska-Zatorska poinformowała, że wnioskowaną przez 

radnego kwotę przesunie z rozdziału 75023 na rozdział 71004. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały z wraz z autopoprawką. 

Wynik głosowania: 

19 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – załącznik nr 5 do protokołu. 

 

2. Uchwała Nr LXIX/373/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Świebodzice na lata 2022-2027. 

 

Skarbnik Miasta Iwona Wojciechowska – Zatorska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj otworzył dyskusję i poprosił o 

zgłaszanie uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Przestrzennego Sebastian Biały 

poinformował, że Komisja nie wypracowała stanowiska. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali radni: Łukasz Kwadrans, Bogdan 

Kożuchowicz. 

 

Odpowiedzi na pytania radnych udzielał Burmistrz Miasta Paweł Ozga. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

18 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

1 głos – wstrzymujących się 

Uchwała została podjęta – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

3. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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Inspektor Wydziału FB Krystyna Paternoga przedstawiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj otworzył dyskusję i poprosił o 

zgłaszanie uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Przestrzennego Sebastian Biały 

poinformował, że opinia Komisji jest negatywna. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

7 głosów – „za” 

12 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała nie została przyjęta – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

4. Uchwała Nr LXIX/374/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, za wyróżniającą się pracę, funkcyjnego i 

za warunki pracy oraz niektóre składniki wynagrodzenia. 

 

Kierownik Wydziału ES Alicja Pawlica przedstawiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj otworzył dyskusję i poprosił o 

zgłaszanie uwag i pytań. 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady  Miejskiej Tomasz Czekaj poprosił o przedstawienie opinii  

Przewodniczącą Komisji Oświaty, Wychowania i Kultury Zofię Marek. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Wychowania i Kultury Zofia Marek poinformowała, 

że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

19 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – załącznik nr 8 do protokołu. 

 

5. Uchwała Nr LXIX/ 375/2022 w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu 

w Gminie Świebodzice na rok szkolny 2022/2023. 

 

Kierownik Wydziału ES Alicja Pawlica przedstawiła projekt uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj otworzył dyskusję i poprosił o 

zgłaszanie uwag i pytań. 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady  Miejskiej Tomasz Czekaj poprosił o przedstawienie opinii  

Przewodniczącą Komisji Oświaty, Wychowania i Kultury Zofię Marek. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Wychowania i Kultury Zofia Marek poinformowała, 

że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

19 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – załącznik nr 9 do protokołu. 

 

6. Uchwała nr LXIX/376/2022 w sprawie opinii o celowości wniesienia oraz wyceny 

wkładu niepieniężnego (aportu) do Spółki ZGK Świebodzice Sp. z o.o. z siedzibą w 

Świebodzicach. 

 

Kierownik Wydziału IT Magdalena Osiewacz-Drab przedstawiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj otworzył dyskusję i poprosił o 

zgłaszanie uwag i pytań. 

 

Wiceprzewodniczący Rady  Miejskiej Tomasz Czekaj poprosił o przedstawienie opinii  

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Leśnictwa, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Bogdana Kożuchowicza. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Leśnictwa, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Bogdan Kożuchowicz poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali radni: Łukasz Kwadrans, Tomasz 

Czekaj. 

 

Odpowiedzi na pytania radnych udzielali: Burmistrz Miasta Paweł Ozga i Kierownik 

Wydziału IT Magdalena Osiewacz-Drab. 

 

Radny Łukasz Kwadrans poprosił o przedstawienie umowy użyczenia samochodu 

elektrycznego typu śmieciarka wraz z ładowarką Spółce ZGK. 

 

Ogłoszono 10 minutową przerwę w obradach celem dostarczenia w/w umowy użyczenia. 

Wznowiono obrady po przerwie. 
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Radny Marcin Cichoń i Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Czekaj opuścili 

obrady. 

Obrady przejęła Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Dobosz. 

 

Kierownik Wydziału IT Magdalena Osiewacz-Drab przedstawiła całą dokumentację 

związaną z użyczeniem sprzętu Spółce ZGK. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

17 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – załącznik nr 10 do protokołu. 

 

7. Uchwała Nr LXIX/377/2022 w sprawie opinii o celowości wniesienia oraz wyceny 

wkładu niepieniężnego (aportu) do Spółki Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

z siedzibą w Świebodzicach. 

 

Kierownik Wydziału IT Magdalena Osiewacz-Drab przedstawiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Dobosz otworzyła dyskusję i poprosiła o 

zgłaszanie uwag i pytań. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Dobosz poprosiła o przedstawienie opinii 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej, Leśnictwa, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Bogdana Kożuchowicza. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Leśnictwa, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Bogdan Kożuchowicz poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

17 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – załącznik nr 11 do protokołu. 

 

8. Uchwała Nr LXIX/378/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 

Międzygminnego pomiędzy Gminą Świebodzice a Gminami tworzącymi 

Zintegrowane Inwestycje Terytorialne Aglomeracji Wałbrzyskiej, wydzielenia na ten 

cel odpowiedniego majątku oraz opracowania dokumentu strategicznego 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Aglomeracji Wałbrzyskiej na lata 2021-

2027. 

 

Kierownik Wydziału RS Przemysław Grzybowski przedstawił projekt uchwały. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Dobosz otworzyła dyskusję i poprosiła o 

zgłaszanie uwag i pytań. 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

17 głosów – „za” 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie – załącznik nr 12 do protokołu. 

 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej 

pojemności. 

 

Kierownik Wydziału GNZ Sylwia Niedźwiecka przedstawiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Dobosz otworzyła dyskusję i poprosiła o 

zgłaszanie uwag i pytań.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Leśnictwa, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Bogdan Kożuchowicz poinformował, że opinia Komisji jest negatywna. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Przestrzennego Sebastian Biały 

poinformował, że opinia Komisji jest negatywna. 

 

Radny Zdzisław Pantal złożył wniosek merytoryczny, aby stawka opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi wynosiła 26 zł miesięcznie od jednego mieszkańca. 

 

Wniosek poddano pod głosowanie. 

Wynik głosowania. 

7 głosów – „za” 

10 głosów -przeciw 

0 głosów- wstrzymujących się 

Wniosek nie przeszedł – załącznik nr13  do protokołu. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

4 głosy – „za” 

10 głosów – przeciw 

3 głosy – wstrzymujące się 

Uchwała nie została przyjęta – załącznik nr14 do protokołu.  

 



P  R O T O K Ó  Ł  nr  LXIX/2022 
z sesji Rady Miejskiej w Świebodzicach z dnia 30 listopada 2022 r. kadencji 2018 - 2023 

 

 

12/14 

 

10. Uchwała Nr LXIX/379/2022 w sprawie powierzenia spółce komunalnej „ZGK 

Świebodzice” Spółka z o.o. zadań własnych Gminy Świebodzice. 

 

Kierownik Wydziału GNZ Sylwia Niedźwiecka  przedstawiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Dobosz otworzyła dyskusję i poprosiła o 

zgłaszanie uwag i pytań. 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Dobosz poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Leśnictwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Bogdana 

Kożuchowicza o przedstawienie opinii. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Leśnictwa, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Bogdan Kożuchowicz poinformował, że opinia Komisji jest negatywna.  

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

16 głosów – „za” 

1 głos - przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta – załącznik nr 15  do protokołu. 

 

11. Uchwała Nr LXIX/380/2022 w sprawie Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Świebodzice z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2023. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Dobosz otworzyła dyskusję i poprosiła o 

zgłaszanie uwag i pytań. 

 

Radny Sebastian Biały zgłosił wniosek merytoryczny, aby w § 14 zwiększyć kwotę na 

761.250 tys. zł: w § 15 pkt. 1 na kwotę 650.000 tys. zł, pkt. 2 na kwotę 57.250 tys. zł, pkt. 

3 na kwotę 550.000 tys. zł. 

 

Radny Marek Gąsior złożył wniosek merytoryczny, aby w § 14 zwiększyć kwotę na 

900.000 tys. zł : w § 15 pkt. 1 na kwotę 750.000 tys. zł, pkt. 2 na kwotę 75.000 tys. zł, w pkt. 

3 na kwotę 75.000 tys. zł. 

 

Poddano pod głosowanie wniosek radnego Marka Gąsiora. 

Wynik głosowania: 

8 głosów – „za” 

7 głosów – przeciw 

2 głosy – wstrzymujące się 

Wniosek został przyjęty – załącznik nr 16 do protokołu. 
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Radny Łukasz Kwadrans zgłosił wniosek merytoryczny, aby w rozdziale 4 w § 6 dopisać, 

że działalność winna być prowadzona przez co najmniej 12 miesięcy i mieć swoją siedzibę na 

terenie Świebodzic. 

  

Mecenas Jerzy Świteńki odpowiedział, że nie może być takiego zapisu ponieważ jest on 

sprzeczny z ustawą o konkurencyjności i wniosek radnego należy głosować jako dwa 

odrębne. 

 

Poddano pod głosowanie wniosek, aby działalność prowadzona była przez co najmniej 12 

miesięcy. 

Wynik głosowania: 

8 głosów – „za” 

9 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Wniosek nie został przyjęty – załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Poddano pod głosowanie wniosek, aby Organizacje Pozarządowe miały swoją siedzibę w 

Świebodzicach. 

Wynik głosowania: 

8 głosów – „za” 

9 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Wniosek nie został przyjęty – załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały wraz z wnioskiem radnego Marka Gąsiora. 

Wynik głosowania: 

15 głosów – „za” 

1 głos – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się 

Uchwała została przyjęta – załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Radny Krystian Wołoszyn opuścił obrady. 

 

12. Uchwała Nr LXIX/381/2022 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa do 

reprezentowania Rady Miejskiej w Świebodzicach przed sądami administracyjnymi 

w sprawie skargi Wojewody Dolnośląskiego na Uchwałę nr LXI/349/2022 Rady 

Miejskiej w Świebodzicach. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Dobosz otworzyła dyskusję i poprosiła o 

zgłaszanie uwag i pytań. 

 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania: 

10 głosów – „za” 
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2 głosy - przeciw 

4 głosy – wstrzymujące się 

Uchwała została przyjęta – załącznik nr 20 do protokołu. 

 

12.Informacje dla radnych. 

 

Radny Łukasz Kwadrans poinformował, że Komisja Rewizyjna zwróciła się z pismem do 

Burmistrza o udostępnienie całej dokumentacji dotyczącej biometanowni i otrzymała 

negatywną odpowiedź. Dodał, że Prezes OSiR odmówił Komisji czynności kontrolnych, które 

to były zapisane w planie pracy Komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Dobosz poinformowała, że w Biurze Rady 

znajdują się zaproszenia na kolędowanie, rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Dolnośląskiego 

i sprawozdanie z zadań oświatowych. 

 

13. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Aneta 

Dobosz zamknęła obrady LXIX sesji  Rady Miejskiej w Świebodzicach. 

 

 
Protokołowała: 

A. Zimnicka 

H. Grabiec    

 

 

 

         

 

 

                                                                                 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                           Halina Mądra 

 

                                                                                Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                            Tomasz Czekaj 

 

                                                                               Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                           Aneta Dobosz  


